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Yuanyuan (Amy) Wang 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Corporate compliance 

◼ Labor and employment 

◼ Dispute resolution 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Wang practiced law with an international law firm and a local law firm for several years before 

joining Han Kun Law Offices in 2021.  Ms. Wang focuses her practice on compliance (including 

anti-corruption, FCPA, anti-unfair competition, and data security), dispute resolution, as well as labor 

and employment matters.  She represents both international and domestic clients in a variety of 

industries, including technology, healthcare, cosmetics, automotive, industrial product manufacturing, 

and food and beverage. 

EDUCATION 
Ms. Wang received a Bachelor of Law degree as well as a Bachelor of Arts degree in French from 

Shanghai International Studies University, and later obtained an LL.M. degree in International Law 

from Fudan University. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English, French 
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汪媛媛 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 公司合规 

◼ 劳动人事 

◼ 争议解决 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

汪媛媛律师在加入汉坤律师事务所之前，曾在一家拥有国际背景以及一家本土的律师事务所

工作数年。汪律师的执业领域主要包括大合规（反腐败、反不正当竞争、数据安全）、争议解

决以及劳动与雇佣等方面的法律服务。 

汪律师服务的客户领域广泛，包括科技、医疗、化妆品、汽车、工业制造、食品和饮料等多

个行业。 

教育背景 

汪律师毕业于上海外国语大学，获法学学士、法语文学学士学位，后从复旦大学获得法学硕

士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文、法语 


